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قشلاقی: مجموع قرارداد ملیپوشان بوکس به اندازه یک هندبالیست هم نیست/ با حضور
مربی کوبایی پیشرفت میکنیم

 یکشنبه ۳ دی ۱۴۰۲ - ۰۹:۵۷ شناسه خبـر : ۱۲۸۱۷۶

ملیپوش بوکس ایران گفت: مجموع قرارداد ۱۰ ملیپوش تیم ملی بوکس به اندازه یک بازیکن لیگ هندبال هم 
 نیست.

میثم قشلاقی در گفتوگو با خبرنگار ورزشی موج خبر، در خصوص چهارمین مبارزه خود در مسابقات بوکس حرفهای

اظهار داشت: بازی که داشتم در ترکیه و مقابل حریفی از این کشور بود. این مبارزه در چهار راند برگزار شد که خدا را

شکر هر چهار راند را با امتیاز بردم. پیش از این مسابقه، سه بازی انجام داده بودم و دو پیروزی و یک شکست کسب

کرده بودم و این سومین پیروزیام بود. 
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وی با تاکید بر اینکه که حضور در بوکس حرفهای برای او جدی است، گفت: در کنار بوکس آماتور، قصد دارم بوکس

حرفهای را نیز ادامه بدهم. پیش از این نیز گفته بودم که مسائل مالی در این تصمیم نقش جدی دارد و بدون تعارف برای

مسائل مالی، بوکس حرفهای را پیگیری میکنم تا به پولی برسم. درست است که اوایل این مسیر شاید حتی مجبور شوم از

جیبم هزینه کنم، اما به نوعی این اتفاق یک سرمایهگذاری برای آینده است. در بازیهای قبل نیز حدود 2 هزار دلار

دریافت کردم و بیشتر به سمت بوکس حرفهای برای پول میروم.

دارنده مدال نقره آسیا در خصوص مشکلات مالی بوکسورهای کشورمان عنوان کرد: واقعاً بچهها به خاطر مسائل مالی

اذیت میشوند. در بوکس آماتور واقعاً هیچ پولی نیست و شرایط ورزشکاران نیز به گونهای است که باید تغذیه مناسب و

تمرین خوب داشته باشند. این شرایط باعث شده است که یک ورزشکار بوکس هزینه سنگینی داشته باشد و باید به نوعی

این هزینهها تامین شود. یکسری از بوکسورها در کنار ورزش کار میکنند، اما اکثر بچههای تیم ملی شغلی ندارند و کل

زندگی خود را روی بوکس گذاشتند.

قشلاقی در خصوص وضعیت قراردادهای لیگ برتر بوکس گفت: قراردادها بد نیست، اما به نسبت رشتههای دیگر یک

درصد هم خوب نیست. مجمع قرارداد 10 ملیپوش تیم ملی بوکس به اندازه یک بازیکن لیگ هندبال نیست. بالاترین

قراردادهای ملیپوشان بوکس در لیگ برتر 100 تا 150 میلیون تومان است.

 وی در خصوص شرایط فنی رینالدو فونتس مربی کوبایی تیم ملی گفت: مربی خیلی خوب و با دانشی است و در چند

روزی که زیر نظر ایشان تمرین کردم  به جرات تاثیر آن را دیدم. فکر میکنم این مربی بتواند به تیم ملی خیلی کمک

کند. با حضور این مربی کوبایی روحیه بچهها بسیار بالا رفته است و همه میخواهند خود را ثابت کنند. مربی کوبایی نیز

در حال انتقال دانش خود است و این اتفاق خوبی است.

ملیپوش بوکس کشورمان در خصوص برگزاری مسابقات قهرمانی کشور و اینکه چقدر امیدوار است در ترکیب تیم

اعزامی به مسابقات کسب سهمیه المیک پاریس حضور داشته باشد، گفت: همه تلاش خود را ابتدا در مسابقات قهرمانی

کشور انجام خواهم داد و صد در صد به حضور در مسابقات کسب سهمیه المپیک پاریس امیدوار هستم. تمام تلاش خود

را خواهم کرد که اعزام شوم و در نهایت نیز موفق به کسب سهمیه شوم.

قشلاقی در خصوص شرایط بوکس ایران برای کسب سهمیه المپیک پاریس عنوان کرد: با این شرایطی که جلو میرویم
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امیدوار به اتفاقات خوب هستیم. اگر مسائل مالی بچهها برطرف شود خیلی با روحیه خواهند شد. با حضور مربی کوبایی

و تمرینات جدید و متنوعی که انجام میدهد قطعاً پیشرفت بچهها نیز بیشتر خواهد شد. قولهایی نیز در خصوص پرداخت

حقوق دادند و امیدورایم که محقق شود. 

انتهای پیام/ 

انتهای پیام/
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